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La ministra d’Educació i Cul-
tura, Susanna Vela, va manifes-
tar en declaracions a l’Agència 
Andorrana de Notícies (ANA), 
en referència als projectes ende-
gats per l’anterior ministre Juli 
Minoves, que “fa l’efecte que 
s’han volgut fer moltes coses de 
manera precipitada i sense va-
lorar-ne extensió ni què signi-
ficaven”. En aquest sentit, Vela 
critica l’anterior Govern per “no 
haver deixat les coses més pau-
tades” i diu que al nou executiu 
li toca “valorar-les sense preci-
pitació, millorar-les i tirar-les 
endavant sempre que tot el que 
sigui una bona idea es pugui 
portar a terme”. 

Sobre la viabilitat del projec-
te del museu nacional d’art a 
l’antiga caserna dels bombers, 
la ministra de Cultura creu que 
“s’ha començat la casa per la 
teulada”, ja que segons el seu 
punt de vista “primer cal defi-
nir i després buscar el lloc i la 
ubicació”. Pel que fa a la situ-

ació, Vela va explicar que “no 
prejutjo on ha d’anar, sinó que 
simplement hem de fer una 
reflexió sobre què demanem a 
aquest edifici”.

D’aquestes declaracions, su-
mades a la polèmica amb Frank 
Gehry, es podria entendre que 
l’objectiu és acabar aturant el 
projecte, sense descartar fins i 
tot una fusió de les dues inici-

atives. Tot i això, la titular de 
Cultura va assenyalar que “l’ar-
xiu nacional és un equipament 
necessari i es farà”, però el mu-
seu l’ha emplaçat a la decisió 
del jurat, que encara s’ha de 
conformar, el mes de setembre, 
sense descartar que “el puguin 
declarar desert’”. El que queda 
clar és que “hi ha un procedi-
ment iniciat, tant pel que fa 

amb l’arxiu com el museu, que 
s’ha d’acabar”.

D’altra banda, Vela també 
va parlar del Museu Nacional 
d’Art de Catalunya, sobre el 
qual va dir que s’ha de “valo-
rar sense precipitació què vol 

dir estar en el seu patronat”. La 
setmana passada ja es va cele-
brar una reunió de l’ens, en la 
qual la ministra no va poder 
participar perquè coincidia en 
la seva agenda amb el consell 
de ministres. 
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La ministra de Cultura, susanna Vela.

El parc Central d’Andorra la Ve-
lla va ser un altre cop escenari 
d’un dels espectacles progra-
mats en el cicle Estiu de riure, 
organitzat pel Comú d’Andorra 
la Vella. Els infants que es van 
apropar ahir a la tarda al parc 
Central van poder gaudir de 
diverses actuacions del Mimo 
Chispa, amb el seu espectacle A 
mim acció. Chispa va fer una ac-
tuació interactiva en què els in-
fants havien d’endevinar els di-
versos personatges i les històries 

que el mim escrivia prèviament 
en la seva maleta-pissarra.

L’Estiu de riure s’acabarà el 
dia 26 amb Pep Callau, que esce-
nificarà l’espectacle d’animació 
M’arremango. Les representaci-
ons es reprendran el 9 d’agost, 
quan la companyia Deparranda 
estrenarà Guirigall. Després de 
la festa major de la capital, el 
23 d’agost serà el torn d’Alea 
Teatre amb la seva animació 
De viatge, i finalitzarà el cicle 
la companyia La Cremallera, el 
dia 30 d’agost, amb l’espectacle 
De banda a banda. 

Chispa porta el mim al 
cicle Estiu de riure
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un moment de l’espectacle d’ahir al parc Central.

trobada amb Josep Bargalló
El mes de setembre vinent Susanna Vela té prevista una troba-
da amb el director de la Fundació Ramon Llull i l’Institut Ramon 
Llull, Josep Bargalló, per valorar l’actual relació que hi ha entre 
aquesta institució i el Govern. Una reunió en la qual, segons la 
ministra, “analitzarem quin ha de ser el grau de participació”. 
En aquest sentit, Vela va recordar que la nova Llei de funda-
cions d’Andorra “demana que en el moment de registrar-se 
s’acompanyin de projectes de viabilitat, i això és bo” perquè, 
segons va dir, “està bé signar convenis, però hem de veure què 
suposen econòmicament i humanament”. Un dels temes que 
està damunt la taula actualment és la participació d’Andorra en 
el lectorat de català a la Universitat de Colúmbia. La titular de 
Cultura va explicar que “hi ha una sèrie de projectes que vénen 
de baix i Andorra no ha dit què vol”. Però immediatament va 
afegir que la relació amb l’Institut Ramon Llull i la participació 
d’Andorra com a fundació “pot ser una eina i una via perquè 
es doni a conèixer el treball” dels artistes andorrans fora de les 
fronteres.


